
 

Roosendaal, 16 oktober 2015 
 
 
 
 
Van:  De Agendacommissie  
 
Aan: Het College van B&W 

Postbus 5000 
4700 KA Roosendaal 

 
 
 
Betreft: behandeling raadsvoorstel Economisch Actieplan  
 
 
Geachte leden van het college van B&W, 
 
De Agendacommissie spreekt haar zorgen uit over de beoordeling van de fracties in de eerste termijn 
in de  commissie van 15 oktober jl. van het raadsvoorstel Economisch Actieplan.  In deze termijn zijn 
er door fracties veel vragen gesteld zijn, zijn onduidelijkheden aangegeven en is de 
besluitvormingsrijpheid van het stuk meermalen aan de orde gesteld.  
 
Om te kunnen beoordelen of dit stuk na de commissiebehandeling doorgeagendeerd kan worden 
naar de raadsvergadering, willen wij u vragen om nu reeds, op grond van de bijgevoegde uitwerking 
van de eerste termijn, zo veel mogelijk schriftelijk hierop te reageren.  
 
De agendacommissie heeft het stuk geagendeerd voor  de commissievergadering 22 oktober a.s.  
De wethouder zal eerst gevraagd worden om in zijn eerste termijn het voorstel verder toe te lichten. 
Op grond van zowel de schriftelijke reactie als zijn mondelinge toelichting zullen de fracties gevraagd 
worden of het voorstel vervolgens ter besluitvorming doorgeagendeerd kan worden naar de 
gemeenteraad, dan wel aan het college gevraagd zal worden om met een nieuw/aangepast voorstel 
te komen. 
 
 
Vertrouwende u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.  
 
 
 
Met vriendelijke groet, namens de agendacommissie,  
 
 
Cor Gabriels,  
 
Voorzitter agendacommissie   
 
 
Elsbeth van Straaten-Noyons,  
 
Griffier  


